



Version française plus bas

POC Talk April 2024

In this issue

- 25th Anniversary Update
- TPO Exam (June 19)
- Proud Volunteer Moment
- Every Moment Matters
- Membership News
- Development News
- Social Media

25th ANNIVERSARY UPDATE

Can you believe it? We're throwing confetti and celebrating 25 years of impact! And guess what? We've got a treasure trove of goodies just for you!

Hop over to our Resource Vault at <https://organizersincanada.com/resource-vault/> to check out all the ready to go images under the Social Media tab. Need some extra sparkle? Check out our special POC 25th-anniversary PowerPoint template under the Additional Tools tab! And find links to Jane Veldhoven's TV show The Big Downsize.

But wait, there's more! Don't miss out on the chance to amp up your skills at our upcoming free May webinars. This quarter, we're shining a spotlight on social media magic!

Register to join us at <https://organizersincanada.com/events/> for Webinar 9 on YouTube (May 2, 8:00 – 8:30 pm EST) and

Webinar 10 on TikTok (May 16, 8:00 – 8:30 pm EST).

Stick around after the presentation for a Q&A session and level up your Professional Organizing biz!

Oh, and mark your calendars for the next Party with the PO Pros on July 25th at 8:00 pm EST. It's going to be a blast with games and prizes! See you there

JUNE 19th TPO EXAM IS OPEN

Happy Spring! A little reminder that [registration](#) for the June 19th TPO Exam is open, as is the [registration](#) for the free Live Q&A on June 4th.

We will also be releasing some new and exciting elective video courses shortly, so be sure to take a look at the [Education Courses](#) page often!

PROUD VOLUNTEER MOMENT

As the Director of Volunteer Management, I'm thrilled to announce exciting updates in honor of National Volunteer Week April 14-20, 2024! We've streamlined our website's volunteer page and added supporting documents in the [Downloads & Guides](#) page.

In celebration, we are sharing a special social media image titled "Proud Moment Volunteer" that members are encouraged to use, provided you are an active member and have contributed to POC as a short-term volunteer, national committee member, and or board member. Please join us in recognizing and appreciating our dedicated volunteers during this meaningful week.

This image is available to be downloaded on our FB closed groups and in the [Downloads & Guides Volunteer tab](#) titled Social Media Image for National Volunteer Week.

POC was built, and thrives, on the commitment and dedication of its volunteers. Thank you to all past and present who have shared their time and expertise with the association!

Julie Witherell

Director of Volunteer Management

EVERY MOMENT MATTERS



National Volunteer Recognition Week is April 14-20th and the theme this year is "Every Moment Matters."

We'd like to take a moment to acknowledge and thank all the amazing volunteers that

make POC what it is. POC was built by volunteers and continues to thrive today because of the continual commitment and dedication from our volunteers. We are all volunteers, from your Chapter executive team, to the Board of Directors and all the individual committee members! They organize events for us to enjoy, they create interesting content for us to learn from, they enhance our experience with POC and work behind the scenes to ensure we feel valued and gain value from our professional alliance.

So let's take this opportunity to recognize and celebrate the importance of each and every one of our volunteers' impact on POC. Take a minute to tell your committee colleagues or your executive team how much you value their continual volunteering or even better yet sign up today to become a volunteer with POC!

Current Volunteer Opportunities:

- *National Conference Committee:* We are still looking to fill one more lead position on the NCC: Exhibitor/Sponsor Lead. This is a 5-8 hour/month commitment. The role of the Exhibitor/Sponsorship lead is to work with the NCC, board and the AMC to develop a partnership strategy and secure sponsorship for the in-person conference.
- *Education Committee:* Our Education Committee is currently working hard on reviewing and editing new recorded courses and they need some help! We are specifically looking for a French speaking member to join the Education Committee. Even if you don't speak French but are interested in assisting with course creation then let us know.
- *Awards Committee:* The Awards Committee is responsible for managing the selection process for the Harold Taylor and the Ambassador Awards. This is a super fun committee to be involved in and requires a minimal time commitment – who doesn't want to be involved in assigning awards!
- *Short-Term Volunteers* – We are always looking for volunteers to add to our short-term volunteer list. This is a list of potential volunteers who we can call on for specific “one-off” tasks/projects and requires no regular commitment.

If any of these volunteer roles interest you or if you would like to chat about offering a few hours of your time to help out where needed, please reach out to Caitlin at nominatingchair@organizersincanada.com. I would love to talk to you about how

<http://findanorganizer.ca/organizersinCanada.com>. I would love to talk to you about how volunteering can help you and get you started in the process.

Lastly, the biggest thank you to all our volunteers for all their hard work!!

MEMBERSHIP NEWS

Did you know that in the first three months of this year, our “Find an Organizer” directory received over 2,000 views, from more than 1100 users? Make sure your profile is up to date!

POC celebrates new Platinum Leaf member Lorrie Grey!



Since earning her Gold Leaf in 2014 Lorrie has continued to serve and be an active participant on the Edmonton chapter executive. She is one of two founding members and is a Chapter Advisor.

She continues to support and provide mentorship to the chapter by attending the monthly meetings. While in the role of Program Coordinator she adopted a format which has contributed to the success of the chapter attendance, 40-55% of membership attending, by bringing in guest speakers and arranging several field trips to advance chapter members' knowledge base.

The chapter continues to run the meetings with a focus on this type of education for its membership.

Striving for continued camaraderie and advancement of the chapter she participated in writing the chapter's Strategic Plan in 2016, as well as participating in the creation of Professional Development Day. As a result of demonstrating her willingness to encourage and support others in the field of professional organizing, she was nominated for the Ambassador Award in 2018.

Congratulations Lorrie! Thank you for all you are doing for your fellow POC members!

DEVELOPMENT NEWS

POC Corporate Partner Membership



You Move Me Vancouver

You Move Me Vancouver is a full service locally owned and operated moving company. We service all of the Lower Mainland and complete both local and long distance moves. Whether you need help packing, moving or unpacking, we can help plan and execute the perfect move.



[Visit Website](#)

SOCIAL MEDIA PAGES



Facebook

3,489 followers (8 new)

4,891 post reach

904 post engagements

3 489 followers (8 nouveaux)

4 891 portée du message

904 engagements de messages



**Professional Organizers
in Canada**

@professionalorganizerscanada

Instagram

2,080 followers (31 new)

1,071 accounts reached

249 post interactions

9,074 impressions

2 080 followers (31 nouveaux)

1 071 comptes atteints

249 interactions avec les messages

9 074 impressions



1,138
posts

2,080
followers

553
following

POC - Professional Organizers in Canada

Community

National Association of Professional Organizers 🇨🇦

Need to find an Organizer?

Want to be a Professional Organizer?

Visit our site to learn more! 👉👉👉

linktr.ee/organizersincanada

Professional dashboard

1K accounts reached in the last 30 days.

Missed an issue of POC Talk or want to see a previous issue?

Did you know you can find back issues of POC Talk from April 2016 onwards? Past issues of POC Talk are available on the website in the Members Only area, on the POC Talk page (login required).





**Professional Organizers in Canada is a proud affiliate of
NAPO, ICD, NASMM, APDO, and FFPO**

**Professional Organizers in Canada recognizes and thanks all our Corporate
Partners for their ongoing support and partnership.**



ShelfGenie®

a neighbourly company



ATLAS JUNK REMOVAL INC.

TRAUMACARE

CLEANING SERVICES

since 1995



ZENSURANCE



We've Got Room For That™



STORAGE WARRIOR





LE GROTTÉ

Estate & Contents Sales



Bulletin
des



Bulletin des OPC - Avril 2024

Dans cette édition

- Mise à jour du 25e anniversaire
- Examen FOP (19 Juin)
- Fier moment de bénévolat
- Chaque instant compte
- Nouvelles des membres
- Médias sociaux

MISE À JOUR DU 25E ANNIVERSAIRE

Mise à jour du 25e anniversaire pour le débat du mois de mai sur les droits de l'homme et la démocratie

Pouvez-vous le croire ? Nous lançons des confettis et célébrons 25 ans d'impact ! Et devinez quoi ? Nous avons un trésor de bonnes choses rien que pour vous !

Rendez-vous dans notre coffre-fort de ressources à l'adresse

<https://organizersincanada.com/resource-vault/> pour découvrir toutes les images prêtes à l'emploi sous l'onglet Médias sociaux. Besoin d'un peu plus d'éclat ?

Consultez notre modèle PowerPoint spécial 25e anniversaire des OPC sous l'onglet Outils supplémentaires ! Vous y trouverez également des liens vers l'émission de télévision de Jane Veldhoven, The Big Downsize.

Mais attendez, ce n'est pas tout ! Ne manquez pas l'occasion d'améliorer vos compétences lors de nos prochains webinaires gratuits du mois de mai. Ce trimestre, nous mettons l'accent sur la magie des médias sociaux !

Rejoignez-nous sur <https://organizersincanada.com/events/> pour le webinaire 9 sur YouTube (2 mai, de 20 h à 20 h 30, heure de l'Est) et le Webinaire 10 sur TikTok (16 mai, 20h00 - 20h30 EST).

Restez dans les parages après la présentation pour une séance de questions et réponses et faites progresser votre entreprise d'organisation professionnelle !

Oh, et notez dans vos agendas la prochaine soirée avec les pros de l'organisation professionnelle, le 25 juillet à 20 h, heure de l'Est. Il y aura des jeux et des prix à gagner ! Au plaisir de vous y voir.

L'EXAMEN FOP DU 19 JUIN EST OUVERTE

Joyeux printemps ! Nous rappelons que l'[inscription](#) à l'examen FOP du 19 juin est ouverte, de même que l'[inscription](#) à la séance gratuite de questions-réponses en direct du 4 juin.

Nous publierons prochainement de nouveaux cours vidéo facultatifs très intéressants, alors n'oubliez pas de consulter régulièrement la [page des cours de formation](#) !

FIER MOMENT DE BÉNÉVOLAT

En tant que directrice de la gestion des bénévoles, je suis ravie d'annoncer des mises à jour passionnantes en l'honneur de la Semaine nationale du bénévolat, qui se tiendra du 14 au 20 avril 2024! Nous avons simplifié la page bénévolat de notre site web et ajouté des documents d'appui dans la page [Téléchargements et guides](#).

Pour célébrer cette semaine, nous partageons une image spéciale sur les médias sociaux intitulée "Proud Moment Volunteer" que les membres sont encouragés à utiliser, à condition d'être un membre actif et d'avoir contribué aux OPC en tant que bénévole à court terme, membre d'un comité national et/ou membre du conseil d'administration. Rejoignez-nous pour reconnaître et apprécier nos bénévoles dévoués au cours de cette semaine significative.

Cette image peut être téléchargée sur nos groupes fermés Facebook et dans l'onglet [Downloads & Guides Volunteer](#) intitulé Social Media Image for National Volunteer Week (Image des médias sociaux pour la semaine nationale du bénévolat).

POC a été construit et prospère grâce à l'engagement et au dévouement de ses bénévoles. Merci à tous ceux, anciens et actuels, qui ont partagé leur temps et leur expertise avec l'association!

Julie Witherell

Directrice de la gestion des bénévoles

CHAQUE INSTANT COMPTE



La Semaine nationale de reconnaissance des bénévoles se déroule du 14 au 20 avril et le thème de cette année est "Chaque instant compte".

Nous aimerions prendre un moment pour reconnaître et remercier tous les bénévoles extraordinaires qui font des OPC ce qu'ils sont. Les OPC ont été construites par des bénévoles et continuent de prospérer aujourd'hui grâce à l'engagement et au dévouement continus de nos bénévoles. Nous sommes tous des bénévoles, qu'il s'agisse de l'équipe de direction de votre section, du conseil d'administration ou de tous les membres des comités ! Ils organisent des événements pour que nous puissions en profiter, ils créent des contenus intéressants pour que nous puissions apprendre, ils améliorent notre expérience avec les OPC et travaillent en coulisses pour s'assurer que nous nous sentons appréciés et que nous tirons profit de notre alliance professionnelle.

Profitions donc de cette occasion pour reconnaître et célébrer l'importance de l'impact de chacun de nos bénévoles sur les OPC. Prenez une minute pour dire à vos collègues du comité ou à votre équipe de direction à quel point vous appréciez leur bénévolat continu ou, mieux encore, inscrivez-vous dès aujourd'hui pour devenir un bénévole des OPC !

Possibilités de bénévolat actuelles :

- *Comité de la conférence nationale:* Nous sommes toujours à la recherche d'un poste de responsable au sein du CCN : Responsable des exposants/commanditaires. Il s'agit d'un engagement de 5 à 8 heures par mois. Le rôle du responsable des exposants et des commanditaires est de travailler avec le CNC, le conseil d'administration et l'AMC pour développer une stratégie de partenariat et obtenir des commandites pour la conférence en personne.

- *Comité d'éducation* : Notre comité d'éducation travaille actuellement d'arrache-pied à la révision et à l'édition de nouveaux cours enregistrés et il a besoin d'aide ! Nous recherchons plus particulièrement un membre francophone pour rejoindre le comité de formation. Même si vous ne parlez pas français mais que vous souhaitez participer à la création de cours, n'hésitez pas à nous le faire savoir.
- *Commission des prix* : La commission des prix est chargée de gérer le processus de sélection pour les prix Harold Taylor et Ambassadeur. Il s'agit d'un comité très amusant et qui ne demande qu'un minimum de temps - qui n'a pas envie de participer à l'attribution des prix !
- Bénévoles à court terme - Nous sommes toujours à la recherche de bénévoles pour compléter notre liste de bénévoles à court terme. Si l'un de ces rôles de bénévole vous intéresse ou si vous souhaitez discuter de la possibilité d'offrir quelques heures de votre temps pour aider là où c'est nécessaire, veuillez contacter Caitlin à l'adresse nominatingchair@organizersincanada.com. Je serais ravie de discuter avec vous de la manière dont le bénévolat peut vous aider et de vous aider à entamer le processus.

Enfin, un grand merci à tous nos bénévoles pour leur travail acharné !

NOUVELLES DES MEMBRES

Saviez-vous qu'au cours des trois premiers mois de cette année, notre répertoire "Trouver un organisateur" a été consulté plus de 2 000 fois par plus de 1 100 utilisateurs ? Assurez-vous que votre profil est à jour !

Les OPC célèbrent Lorrie Grey, nouvelle membre de la Feuille de platine !



Depuis qu'elle a obtenu sa feuille d'or en 2014, Lorrie a continué à servir et à participer activement à l'exécutif de la section d'Edmonton. Elle est l'un des deux membres fondateurs et est conseillère de section. Elle continue d'apporter son soutien et son mentorat à la section en participant aux réunions mensuelles. En tant que coordinatrice des programmes, elle a adopté un format qui a contribué au succès de la section (40 à 55 % des membres) en invitant des conférenciers et en organisant plusieurs visites sur le terrain afin d'enrichir les connaissances des membres de la section.

Le chapitre continue à organiser des réunions en mettant l'accent sur ce type d'éducation pour ses membres.

Soucieuse de maintenir la camaraderie et de faire progresser l'association, elle a participé à la rédaction du plan stratégique de l'association en 2016, ainsi qu'à la création de la journée du développement professionnel. Ayant démontré sa volonté d'encourager et de soutenir les autres dans le domaine de l'organisation professionnelle, elle a été nommée pour le prix Ambassadeur en 2018.

Félicitations Lorrie ! Merci pour tout ce que vous faites pour vos collègues membres des OPC !

PAGES DE MÉDIAS SOCIAUX



Facebook

3,489 followers (8 new)

4,891 post reach

904 post engagements

3 489 followers (8 nouveaux)

4 891 portée du message

904 engagements de messages



**Professional Organizers
in Canada**

@professionalorganizerscanada

Instagram

2,080 followers (31 new)

1,071 accounts reached

249 post interactions

9,074 impressions

2 080 followers (31 nouveaux)

1 071 comptes atteints

249 interactions avec les messages

9 074 impressions



1,138
posts

2,080
followers

553
following

POC - Professional Organizers in Canada

Community

National Association of Professional Organizers 🇨🇦

Need to find an Organizer?

Want to be a Professional Organizer?

Visit our site to learn more! 🙌🙌🙌

🔗 linktr.ee/organizersincanada

Professional dashboard

1K accounts reached in the last 30 days.

Vous avez manqué un numéro du Bulletin des OPC ou vous souhaitez consulter un numéro précédent ?

Saviez-vous que vous pouvez trouver les anciens numéros du Bulletin des OPC à partir d'avril 2016 ? Les anciens numéros du Bulletin des OPC sont disponibles sur le site web dans la zone réservée aux membres sur la page *Bulletin des OPC* (POC Talk en anglais) (connexion requise).



Organisateurs professionnels au Canada est fière d'être affiliée à
NAPO, ICD, NASMM et APDO

Organisateurs professionnels au Canada reconnaît et remercie tous ses les
entreprises partenaires pour leur soutien et leur partenariat continu.





**ATLAS JUNK
REMOVAL INC.**





ZENSURANCE



We've Got Room For That™



STORAGE WARRIOR



LE GROTTÉ

Estate & Contents Sales

[Unsubscribe](#)

Professional Organizers in Canada 20 Stancroft Drive Richmond Hill, Ontario L4C 4N1 Canada (647) 805-9923